



中國香港單車總會有限公司 THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
世界單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

2021年12月19日全港室內單車賽(單車球)第三回合-香港單車館

賽事防疫措施

全港室內單車賽(單車球)第三回合將於2021年12月19日在香港單車館舉行，為保障參與賽事的運動員及工作人員，本會將實施以下防疫措施以減低傳播風險：

- 1) 所有入場人士必須遵守香港單車館的進場守則及指引；
- 2) 所有入場人士必須出示於比賽前72小時內進行2019冠狀病毒病的核酸檢測陰性結果證明 或 提供已完成第二劑2019冠狀病毒病疫苗接種不少於14天的證明；
- 3) 除熱身及進行比賽期間，運動員必須配戴口罩；
- 4) 比賽場地將設有潔手液，請時刻保持雙手清潔及時常以酒精搓手液清潔雙手最少30秒以上；
- 5) 避免用手接觸眼、鼻及口；
- 6) 盡量避免予他人有身體接觸，包括握手及擊掌等；
- 7) 切勿與他人共用器材，包括毛巾及水樽等；
- 8) 場內不可進食，只可飲用樽裝飲品；
- 9) 所有入場人士必須填寫健康申報表。

所有入場人士可透過以下途徑進行核酸檢測：

- 於社區檢測中心 <https://www.communitytest.gov.hk/zh-HK/> 接受自費檢測服務
- 於指定流動採樣站 <https://www.communitytest.gov.hk/zh-HK/station/> (服務對象為「所有市民」) 接受免費檢測服務
- 於指定地點 <https://www.coronavirus.gov.hk/chi/early-testing.html> 索取深喉唾液測試樣本收集包，並將樣本交回指定樣本收集點

已報名的參加者可於2021年12月13日(星期一)或之前電郵至 rma@cyclimg.org.hk 申請取消報名及退還報名費支票，逾期申請恕不受理。如比賽當日未能出示核酸檢測或接種疫苗證明，將不能進入香港單車館主場，已繳交的報名費不設退款。如有疑問，請於辦公時間致電 25048170查詢。

我們會繼續評估情況，如有任何更改，會盡快公佈。不便之處，敬請原諒。

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1015 室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cyclimg.org.hk Website 網頁: www.cyclimg.org.hk



中國香港單車總會有限公司 THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
世界單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Hong Kong Indoor Cycling Race 2021-2022 (Cycle-ball) Series 3 Epidemic Prevention Measures

Hong Kong Indoor Cycling Race 2021-2022 (Cycle-ball) Series 3 (“the race”) will be held at Hong Kong Velodrome (“HKV”) on 19th December 2021. To protect the health and safety of all participants involved in the race, CAHK will take the following epidemic prevention measures to reduce the risk of the spread of the COVID-19:

1. All entrants should take note and follow the instructions or regulations posted in the HKV;
2. All entrants must provide a negative result proof of a nucleic acid test for COVID-19 72 hours prior the date of the race or provide a record of second dose vaccination has been completed with not less than 14 days upon entry;
3. Always put on your mask properly and wear inside the race venue, except during warm-up and races;
4. Wash or sanitize your hands thoroughly for at least 30 seconds with hygienizing alcohol (80%) or sanitizing alcoholic gel mix frequently. Hand sanitizer will be provided at the venue;
5. Avoid touching your eyes, nose and mouth with your hands at all times;
6. Avoid any close contact with others during the event, e.g., handshaking, hugs, high-fives and etc.;
7. Don’ t share your equipment with others, e.g., towel, water bottle, etc.;
8. Eating is not allowed in the race venue, except for bottled drinks;
9. All participants are required to fill-in the “Health Declaration Form” .

All entrants may choose to undergo testing via the following routes:

- Self-paid testing service in Community Testing Centres (CTCs)
- Free-of-charge testing in mobile specimen collection stations (the ones with service scope covering “All members of the public”)
- Obtain a deep throat saliva (DTS) specimen collection pack from any of the designated distribution points, and return the specimen to one of the designated collection points

Participants may email to rma@cyclimg.org.hk on or before 13th December 2021 to apply for cancellation of race registration and cheque return. Late applications will not be considered. Entrants are required to provide a negative result proof of a nucleic acid test or vaccination record, otherwise they will not be allowed to enter to the race venue, and there will be no refund. If you have any queries, please feel free to contact us at 25048170.

We will continue to monitor the situation closely and review the arrangements in a timely manner. Thank you for your attention and we apologize for any inconvenience caused.

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1015 室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cyclimg.org.hk Website 網頁: www.cyclimg.org.hk